



## Gjerrild-Bønnerup Friskole

Dagsorden til bestyrelsesmøde *mandag den 18.12. 2017 klokken 18.00* på lærerværelset.  
Der serveres juletapas.

**Deltagere:** Anders, Betina, Finn, Heidi, Jesper, Line, Louise, Michael, Søren & Vibe.

**Afbud:**

**Mødeleder:** Finn

**Mødeleder række:** Anders, Betina, Finn, Heidi, Jesper, Line, Louise, Michael, Sheena, Søren, & Vibe

**Referent** Heidi

**Kageleder:** Anders, Betina, Finn, Heidi Jesper, Line, Louise, Sheena, Søren & Vibe

<b>1- Godkendelse af dagsorden</b>	<b>Alle</b>
<ul style="list-style-type: none"><li>Underskrift på seneste referat.</li></ul> <p>Godkendt dagsorden.</p>	
<b>2 - Orientering fra formanden</b>	<b>Alle</b>
<ul style="list-style-type: none"><li>Fra mødet med borgmesteren</li></ul> <p>Søren referere fra møde: Gjerrild er populær i Kommunen. Hvordan kan Gjerrild brandes bedst muligt. Åben By arrangement kunne være en mulighed. Bosætning er vigtig. Grundene en anden prissætning - sætte priserne ned? Kommunen vil støtte op. F.eks. ved PR arbejde.</p>	
<b>3. - Orientering fra skoleleder (B + O)</b>	<b>Jesper</b>
<ul style="list-style-type: none"><li>ny skolesekretær Mette har haft mulighed for at komme nogle gange her i december. Det er rigtig godt. Er fint på vej ind i arbejdet.</li><li>Profilskole Har ikke haft så meget fokus siden sidst. Sparringspartner Nordskov Skolen, som kun er specielskole. Ansøgningsfrist 1/9</li><li>Ansøgning om orlov (lukket sag) - status orlov + sygdom To der skal på orlov - sidst LR. Vi har fået vikar til TT skema. Har fået 8 ansøgninger til LR skema. KM kommer tilbage efter juleferien, med en smule timereduktion. Vi arbejder i bestyrelsen på en eftermiddag/aften med medarbejderne.</li><li>Budget 2018, foreløbig orientering Budgetopfølgning 30/11 - en lille mill. I overskud - der skal tage forbehold for afskrivninger og at vi skal aflevere penge tilbage pga. nedgang i elevtal.</li></ul>	

Computerrummet bliver sløjft og der bliver købt bærbar computer i stedet.  
Pæd. Dag 9/1-2018 – undervisningsstrukturen bliver evalueret. Vi skal se på værdigrundlaget mm.  
Pæd. Råd i Bestyrelsen vil gerne være med i processen omkring de store visioner på skolen.

APV bliver snarest evalueret i SU.

Vi prøver at oprette et elevråd.

Vi vil starte skolemad fra marts. Kirstines Køkken vil stå for det. Målsætning omkring at inddrage eleverne.

TSFO er i startfasen. Malene vil være den bærende medarbejder. Åbent Hus d. 18/1-18 kl. 17. PR omkring TSFO – plakater op i børnehaverne. Reminder til næste år, der skal PR ud allerede omkring november. Årshjul!!

Forslag om at vi skal have professionelle til at brande vores skole.

Jesper gennemgår finanslovsforslag bl.a. omkring koblingsprocent og specielundervisningstilskud. Reduktion i SFO tilskud.

Gennemgang af forløbig budgetforslag.

Økonomiudvalget finder ud af, hvornår det skal godkendes.

- Henvendelse fra Anette BK om støttetimer

Forslag:

Åbningstiden i Piraten skal udvides. Det vil give et større råderum i Piraten.

Dermed udvides ABk's beskæftigelsesgrad. Hun går tilgængæld ud af SFO.

De timer skal vi undersøge om, hvad de koster.

- Lønforhold i sfo

En oversigt over lønforholdene i SFO – efter henvendelse fra Malene.

#### 4 - Orientering fra medarbejderrepræsentant

alle

Vi har i medarbejder gruppen haft fagligt klubmøde. Vi drøfter decentral lønudkast.

#### 5 - Økonomiudvalg(O)

ØKO-udvalg

#### 6. - Evt(O)

Alle

Der skal indkaldes til møde i pæd. Udvalg ang. møde med lærerne. Michael indkalder.

Den gode historie fra Finn.

- Næste møde

22/1-18 kl. 18

O: Orientering – B: Beslutning – D: Diskussion

